
 T.C. 

ĠZMĠR BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYESĠ 

2021 YILI OCAK AYI TOPLANTISI II. BĠRLEġĠMĠ 

MECLĠS GÜNDEMĠNE ĠLĠġKĠN TOPLANTI TUTANAĞI  

 

 

        1. BÖLÜM 

MECLĠS GÜNDEMĠ 

 

 

 Gündem No   : 97509404-301.03-1/2                                                     Toplantı Tarihi   : 13/01/2021  

 Toplantı Yeri  : MithatpaĢa Caddesi, Mehmet Ali Akman Mahallesi         Toplantı Saati     : 18.00 

                            No:1087 Konak/ĠZMĠR 

                            (Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi) 

 

 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 II. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Belediyemizde 5393 sayılı Belediye Kanununun 49’uncu maddesinin 3’üncü fıkrası gereği görev 

yapan SözleĢmeli Personele 01/01/2021 tarihinden itibaren, Meclis Karar tarihinden sonra göreve yeni 

baĢlayacak olan SözleĢmeli Personele göreve baĢladığı tarihten 31/12/2021 tarihine kadar ödenmek 

üzere, önerge eki listede kadro adedi ile birlikte unvanları belirtilen kadrolar karĢılık gösterilerek, Hazine 

ve Maliye Bakanlığı Kamu Mali Yönetim ve DönüĢüm Genel Müdürlüğünün 2020-7 sayılı Genelgenin 

2’nci maddesinde belirtilen Ekli 1 sayılı SözleĢme Ücreti Cetvelinde belirlenen tavan ücrete,  Hazine ve 

Maliye Bakanlığı Kamu Mali Yönetim ve DönüĢüm Genel Müdürlüğünün 2020-1 sayılı Genelgenin (e) 

bendinde belirtilen %7,33 oranındaki artıĢ sınırını aĢmamak üzere tespit edilen net ücretler ile Hazine ve 

Maliye Bakanlığı Kamu Mali Yönetim ve DönüĢüm Genel Müdürlüğünün 2020-7 sayılı Genelgenin 

3’üncü maddesinde belirtilen oranlarda ek ödemenin yapılması hususlarının görüĢülmesi. (Ġnsan 

Kaynakları ve Eğit.Dai.BĢk.E.8528) 

 

 2. ESHOT Genel Müdürlüğünde 5393 sayılı Belediye Kanununun 49’uncu maddesinin 3’üncü fıkrası 

gereği görev yapan SözleĢmeli Personele 01/01/2021 tarihinden itibaren, Meclis Karar tarihinden sonra 

göreve yeni baĢlayacak olan SözleĢmeli Personele göreve baĢladığı tarihten 31/12/2021 tarihine kadar 

ödenmek üzere, önerge eki listede kadro adedi ile birlikte unvanları kadrolar karĢılık gösterilerek, tespit 

edilen net ücretler ile; Hazine ve Maliye Bakanlığı Kamu Mali Yönetim ve DönüĢüm Genel 

Müdürlüğünün Genelgesinde belirtilen oranlarda ek ödemenin yapılması hususunun görüĢülmesi. 

(ESHOT-Ġnsan Kay. ve Eğt.Dai.BĢk.E.816/E.10708) 

 

 3. Belediyemize bağlı ESHOT Genel Müdürlüğünde Koruma ve Güvenlik Görevlisi kadrolu personele 

01/01/2021 – 31/12/2021 tarihleri arasında fiilen yaptıkları iĢ karĢılığında ödenecek fazla çalıĢma 

ücretinin aylık brüt 395,00-TL olarak belirlenmesi hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-Ġnsan Kay. ve 

Eğt.Dai.BĢk.E.634/E.10681) 

 

 4. ESHOT Genel Müdürlüğü dayanıklı taĢınır kayıtlarında bulunan ve ekli Teknik Raporlarda durumları 

belirtilen araçlardan; 35 CTP 76 ve 35 UF 834 plakalı, Mercedes 0345 tipi 1998 Model otobüslerin 

Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Sosyal Hizmetler Dairesi BaĢkanlığına, 35 VF 656 ve 35 Y 2378 

plakalı, BMC CB 260 tipi 2003 model otobüslerin Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Gençlik ve Spor 

Hizmetleri Dairesi BaĢkanlığına, 35 P 5645 plakalı Ford Cargo 1830 tipi 2008 model çekici araç, 35 

RV 889 plakalı 2008 model yarı römork tanker, 35 BVH 97 plakalı Ford Cargo CKM1 tipi 2008 model 

akaryakıt tankeri ile 35 VF 774, 35 EHF 48, 35 VZ 704, 35 CNF 71ve 35 YZ 080 Plakalı BMC CB 280 

tipi 2007 model otobüslerin Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Ġtfaiye Dairesi BaĢkanlığına, 35 VF 717 

plakalı BMC CB 260 tipi 2003 model, 35 Y 0511 ve 35 Y 0559 plakalı Isuzu Q-Bus tipi 2008 model 

otobüslerin ÖdemiĢ Belediye BaĢkanlığına, 35 DA 2806 plakalı Otokar Doruk tipi 2012 model 
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otobüsün Edirne Ġpsala Belediye BaĢkanlığına, 35 DA 2833 plakalı Otokar Doruk tipi 2012 model 

otobüsün Kırklareli Ahmetbey Belediye BaĢkanlığına, 35 CLZ 25 plakalı Isuzu Q-Bus tipi 2008 

model otobüsün Giresun Eynesil Belediye BaĢkanlığına, 35 RY 098 plakalı Isuzu Q-Bus tipi 2008 

model otobüsün Kastamonu TaĢköprü Belediye BaĢkanlığına bedelsiz olarak hibe edilmesi 

hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-UlaĢım Yat.Dai.BĢk.E.518/E.10688) 

  

5. ESHOT Genel Müdürlüğü dayanıklı taĢınır kayıtlarında bulunan ve ekli Teknik Raporda durumları 

belirtilen otobüslerden; 35 DA 0343 plakalı, Otokar Doruk tipi 2012 model otobüsün Edirne KeĢan 

Belediye BaĢkanlığına bedelsiz olarak hibe edilmesi hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-UlaĢım 

Yat.Dai.BĢk.E.1043/E.12263) 

 

 6. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi UlaĢım Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan, “UlaĢım Dairesi 

BaĢkanlığı ÇalıĢma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağı”nın görüĢülmesi. (UlaĢım 

Dai.BĢk.E.3175) 

 

 7. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; ĠçiĢleri Bakanlığına bağlı Nüfus ve VatandaĢlık ĠĢleri Genel 

Müdürlüğü (NVĠ) tarafından adresin sözel olarak tutulduğu Ulusal Adres Veri Tabanı (UAVT) ile iliĢkili 

Adres Kayıt Sistemi (AKS), Temmuz 2019 tarihi itibari ile Ġlimizde kullanıma kapatılarak adresin 

konuma dayalı olarak tutulduğu Mekânsal Adres Kayıt Sistemi (MAKS) uygulaması doğrultusunda, 

KarĢıyaka Ġlçe Belediyesince diğer ilçelerle komĢuluk iliĢkisi bulunmayan kendi iç mahalleleri olan 

Aksoy, Alaybey, Atakent, Bahariye, Bahriye Üçok, Bostanlı, DedebaĢı, Demirköprü, Donanmacı, Fikri 

Altay, Goncalar, Nergiz ve Tuna Mahalle sınırları sayısal (TUREF koordinat sisteminde) olarak 

belirlenmiĢ ve belirlenen bu sayısal mahalle sınırlarına yönelik, 01/12/2020 tarihli ve 174 sayılı Kararı 

(eki mahalle sınır krokileri ile bu sınırlara ait koordinat özet cetvelleri)’nın Belediye Meclisimizin 

13/02/2017 tarihli ve 05.118 sayılı Kararı doğrultusunda görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.12473) 

 

 8. Çiğli Belediye Meclisinin; ĠçiĢleri Bakanlığına bağlı Nüfus ve VatandaĢlık ĠĢleri Genel Müdürlüğü 

(NVĠ) tarafından adresin sözel olarak tutulduğu Ulusal Adres Veri Tabanı (UAVT) ile iliĢkili Adres Kayıt 

Sistemi (AKS), Temmuz 2019 tarihi itibarıyla Ġlimizde kullanıma kapatılarak adresin konuma dayalı 

olarak tutulduğu Mekânsal Adres Kayıt Sistemi (MAKS) uygulaması doğrultusunda, Çiğli Ġlçe 

Belediyesince diğer ilçelerle komĢuluk iliĢkisi bulunmayan kendi iç mahalleleri olan Atatürk, ÇağdaĢ, 

Egekent, Esentepe, Evka-5, Ġzkent, Güzeltepe, Köyiçi, Küçük Çiğli, Maltepe, ġirintepe, Yeni Mahalle 

Mahalle sınırları sayısal (TUREF koordinat sisteminde) olarak belirlenmiĢ ve belirlenen bu sayısal 

mahalle sınırlarına yönelik, 05/11/2020 tarihli ve 89 sayılı Kararı (eki mahalle sınır krokileri ile bu 

sınırlara ait koordinat özet cetvelleri)’nın Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 05.118 sayılı 

Kararı doğrultusunda görüĢülmesi.  (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.12542) 

 

 9. ĠçiĢleri Bakanlığına bağlı Nüfus ve VatandaĢlık ĠĢleri Genel Müdürlüğü (NVĠ) tarafından adresin sözel 

olarak tutulduğu Ulusal Adres Veri Tabanı (UAVT) ile iliĢkili Adres Kayıt Sistemi (AKS), Temmuz 2019 

tarihi itibari ile Ġlimizde kullanıma kapatılarak adresin konuma dayalı olarak tutulduğu Mekânsal Adres 

Kayıt Sistemi (MAKS) uygulaması doğrultusunda, Urla Ġlçe Belediyesince diğer ilçelerle komĢuluk 

iliĢkisi bulunmayan kendi iç mahalleleri olan AltıntaĢ, Atatürk, Birgi, Camiatik, Demircili, Denizli, 

Gülbahçe, Güvendik, Hacı Ġsa, Ġçmeler, Ġskele, M.Fevzi Çakmak, Naipli, Özbek, Rüstem, Sıra Torasan, 

Yağcılar, Yaka, Yelaltı, Yeni, Yenikent, Zeytinalanı ve Zeytinler Mahalle sınırları sayısal (TUREF 

koordinat sisteminde) olarak belirlenmiĢ ve belirlenen bu sayısal mahalle sınırlarına yönelik, Urla 

Belediye Meclisinin 04/09/2020 tarihli ve 459 sayılı Kararı (eki mahalle sınır krokileri ile bu sınırlara ait 

koordinat özet cetvelleri)’nın Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 05.118 sayılı Kararı 

doğrultusunda görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.12850) 

 

 10. Menderes Belediye Meclisinin; ĠçiĢleri Bakanlığına bağlı Nüfus ve VatandaĢlık ĠĢleri Genel 

Müdürlüğü (NVĠ) tarafından adresin sözel olarak tutulduğu Ulusal Adres Veri Tabanı (UAVT) ile iliĢkili 

Adres Kayıt Sistemi (AKS), Temmuz 2019 tarihi itibari ile Ġlimizde kullanıma kapatılarak adresin 

konuma dayalı olarak tutulduğu Mekânsal Adres Kayıt Sistemi (MAKS) uygulaması doğrultusunda, 

Menderes Ġlçe Belediyesince diğer ilçelerle komĢuluk iliĢkisi bulunmayan kendi iç mahalleleri olan 
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Akçaköy, Altıntepe, Ataköy, Barbaros, Cüneytbey, Çamönü, Çile, Çukuraltı, Değirmendere, Dereköy, 

Develi, GazipaĢa, Gölcükler, Gümüldür Fevzi Çakmak, Gümüldür Ġnönü, KasımpaĢa, KemalpaĢa, 

Küner, MithatpaĢa, Orta, Özdere Cumhuriyet, Sancaklı, ġaĢal Mahalle sınırları sayısal (TUREF 

koordinat sisteminde) olarak belirlenmiĢ ve belirlenen bu sayısal mahalle sınırlarına yönelik, 07/08/2020 

tarihli ve 99 sayılı Kararı (eki mahalle sınır krokileri ile bu sınırlara ait koordinat özet cetvelleri)’nın 

Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 05.118 sayılı Kararı doğrultusunda görüĢülmesi. (Harita ve 

Cbs Dai.BĢk.E.12942) 

 

 11. Beydağ Belediye Meclisinin; ĠçiĢleri Bakanlığına bağlı Nüfus ve VatandaĢlık ĠĢleri Genel Müdürlüğü 

(NVĠ) tarafından adresin sözel olarak tutulduğu Ulusal Adres Veri Tabanı (UAVT) ile iliĢkili Adres Kayıt 

Sistemi (AKS), Temmuz 2019 tarihi itibari ile Ġlimizde kullanıma kapatılarak adresin konuma dayalı 

olarak tutulduğu Mekânsal Adres Kayıt Sistemi (MAKS) uygulaması doğrultusunda, Beydağ Ġlçe 

Belediyesince diğer ilçelerle komĢuluk iliĢkisi bulunmayan kendi iç mahalleleri olan Adaküre, Aktepe, 

Alakeçili, Atatürk, Bakırköy, Beyköy, Cumhuriyet, Çamlık, Çomaklar, Erikli, Menderes, Mutaflar, 

Palamutçuk, Tabaklar, Yeniyurt, YeĢiltepe ve Yukarıaktepe Mahalle sınırları sayısal (TUREF koordinat 

sisteminde) olarak belirlenmiĢ ve belirlenen bu sayısal mahalle sınırlarına yönelik, 05/10/2020 tarihli ve 

38 sayılı Kararı (eki mahalle sınır krokileri ile bu sınırlara ait koordinat özet cetvelleri)’nın Belediye 

Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 05.118 sayılı Kararı doğrultusunda görüĢülmesi. (Harita ve Cbs 

Dai.BĢk.E.5506) 

 

 12. Mülkiyeti Belediyemize ait, KarĢıyaka ilçesi, Bostanlı Mahallesi, 9399 ada, 13 parselde bulunan 

Bostanlı Katlı Otoparkın 2. ve 3. katının iĢletme hakkının, Belediye Meclisince 12/10/2020 tarihli ve 830 

sayılı Kararı ile ĠZELMAN A.ġ'ye devredildiği tespit edilmiĢ olup, Bostanlı Mahallesi 1735 Sokak 

No:167/401 KarĢıyaka/ĠZMĠR adresindeki söz konusu katlı otoparkın 4. katının iĢletme hakkının, 

Belediye Meclisince belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda 

ĠZELMAN A.ġ'ye devri hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön. Dai.BĢk.E.7609) 

 

 13. Çiğli ilçesi, Küçük Çiğli Mahallesi, 1056 ada, 1 parsel ile 1061 ada, 1 parsele iliĢkin taĢınmazların 

Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Ege ġehir Planlaması Enerji ve Teknolojik ĠĢ Birliği Merkezi A.ġ.’ye ayni 

sermaye olarak devredilmesi hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön. Dai.BĢk.E.11285) 

 

 14. Peyzaj mimarları ve peyzaj mimarlığı öğrencilerinin toplumsal cinsiyet konusunda daha donanımlı 

ve mesleki olarak aksiyon alabilecekleri düzeyde bilgi sahibi olmalarını, kadının toplumsal hayatta adil 

bir biçimde yer almasını sağlayabilecek mekânsal düzenlenmelerin hayata geçirilmesini ve peyzaj 

mimarlığı alanındaki tüm projelerin toplumsal cinsiyet eĢitliği kapsamında iyileĢtirilmesi ve konuya 

iliĢkin toplumsal farkındalığın arttırılması amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile TMMOB Peyzaj 

Mimarları Odası arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol’ün 

görüĢülmesi ve söz konusu Protokol’ün imzalanabilmesi için Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı 

Mustafa Tunç SOYER'e yetki verilmesi hususunun görüĢülmesi. (Sosyal Prj.Dai.BĢk.E.11225) 

 

 15. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Sığınmacılar ve Göçmenlerle DayanıĢma Derneği arasında 

sığınmacı ve mültecilere verilecek hizmetler ve yardımlar konusunda karĢılıklı iĢ birliği içinde ortak 

çalıĢmalar gerçekleĢtirmek amacıyla, Belediye Meclisinin 14/08/2020 tarihli ve 630 sayılı Kararı ile 

14/08//2020 tarihinde iĢ birliği protokolü imzalanmıĢ olup, söz konusu Protokol’e ek olarak; “Engelli 

Mültecilerin Koruma Hizmetlerine EriĢimlerinin Artırılması Projesi” kapsamında Ġzmir BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanlığı ile Sığınmacılar ve Göçmenlerle DayanıĢma Derneği arasında imzalanmak üzere 

hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Ek Protokol”ün görüĢülmesi ve söz konusu Protokol’ün 

imzalanabilmesi için Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER'e yetki verilmesi 

hususunun görüĢülmesi. (Sosyal Prj.Dai.BĢk.E.10860) 

 

 16. Ġtfaiye Eğitim ġube Müdürlüğümüzce yangın ve kurtarmaya yönelik yerinde uygulamalı olarak 

verilen çeĢitli eğitimlere Covid-19 Pandemisi nedeniyle uzaktan Zoom üzerinden online olarak 

verilmeye baĢlanmıĢ ve Uzaktan Zoom üzerinden verilen söz konusu eğitimlerden Ģirketlerin, 

iĢletmelerin ve Ġtfaiye Eğitimi alma zorunluluğu bulunmayan özel ve tüzel kiĢiler dıĢında kalan bireysel 
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olarak yapılan eğitim taleplerinin 2021 Mali Yılı Ücret Tarifesinde hemĢehrilerimizin yangın, doğal afet 

ve kurtarma bilincinin arttırılabilmesine yönelik olarak ücretsiz verilebilmesi için önergede belirtildiği 

Ģekliyle Ġtfaiye Eğitim ġube Müdürlüğümüz ek ücret tarifesinin belirlenmesi hususunun görüĢülmesi. 

(Ġtfaiye Dai.BĢk.E.4396) 

 17. Bayraklı Belediyesinin 2020-2025 yıllarını kapsayan BeĢ Yıllık Ġmar Programına yönelik, Bayraklı 

Belediye Meclisinin 02/11/2020 tarihli ve 112 sayılı Kararının; Ġlçe Belediyelerinin imar programlarına 

iliĢkin olarak alınan Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin 14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı Kararı 

doğrultusunda görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.2129) 

 

 18. Dikili ilçesi, Salihler Mahallesinde bulunan 1. ve 3. Derece Arkeolojik Sit Alanlarına iliĢkin güncel 

sit sınırları dikkate alınarak yeniden hazırlanan 1/5000 ölçekli Koruma Amaçlı Nazım Ġmar Planı, Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye Meclisinin 10/08/2020 tarihli ve 05.579 sayılı Kararı ile uygun bulunmuĢ ve 

21/09/2020 tarihli, 91587970-310.01.02-E.206384 sayılı Yazımız ile 2863 sayılı Kültür ve Tabiat 

Varlıklarını Koruma Kanunu gereği incelenmek üzere Ġzmir II Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma 

Bölge Kuruluna iletilmiĢ olup, Ġzmir II Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun 

09/12/2020 tarihli ve 13735 sayılı Kararında belirtilen hususlar doğrultusunda yeniden düzenlenen 

1/5000 ölçekli Koruma Amaçlı Nazım Ġmar Planı önerisinin; 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını 

Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.2223) 

 

 19. Bayraklı Belediye Meclisinin 03/12/2020 tarihli ve 126 sayılı Kararı ile uygun görülen; Bayraklı 

ilçesi sınırları içerisinde bulunan 2002 yılında kaldırılan plan notu ile Yönetmelik hükümleri 

doğrultusunda ruhsatlandırıldığı ve kat mülkiyetine konu olduğu tespit edilen muhtelif parsellere iliĢkin 

hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Plan Notu önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.5043) 

 

 20. ÖdemiĢ ilçesi, Üçeylül Mahallesi, 442 ada 4 ve 5 parsellerde Atıksu Arıtma Tesisi amaçlı 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Planı önerisi ile ÖdemiĢ Belediye Meclisinin 07/12/2020 tarihli, 156 sayılı Kararı ile 

uygun görülen, Üçeylül Mahallesi, 442 ada 4 ve 5 parsellerde Atıksu Arıtma Tesisi amaçlı 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.9953) 

  

21. KemalpaĢa Belediye Meclisinin 05/10/2020 tarihli ve 05.150 sayılı Kararı ile uygun görülen; GEDĠZ 

A.ġ.’nin 12/08/2020 tarihli ve 42904 sayılı talep yazısı doğrultusunda; Ulucak Mahallesinde yer alan 

park alanlarında, 9.00 m x 5.00 m ebatlarında yaklaĢık 45 m²’lik 2 adet Trafo Alanı belirlenmesi talebine 

yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.4603) 

 

 22. Buca Belediye Meclisinin 05/11/2020 tarihli ve 2020/130 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ġzmir 1 

Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun 20/03/2008 tarihli ve 3078 sayılı Kararı 

doğrultusunda; Ġnönü Mahallesi, 133 ada, 25 parselin tescil gösteriminin kaldırılması ve YapılaĢma 

KoĢullarının yeniden düzenlenmesine iliĢkin hazırlanan, 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Revizyon Ġmar 

Planı DeğiĢikliği önerisi ve 1/500 ölçekli Tasarım/Uygulama Paftaları DeğiĢikliği önerisinin; 2863 sayılı 

Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu doğrultusunda iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.8821) 

 

 III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 1. Uğradıkları Ģiddet sonucu yaĢamını yitiren kadınların anısına ve aynı zamanda Ģiddetle mücadelede 

BM’nin öngördüğü farkındalık etkinlik günleri olan 25 Kasım-10 Aralık günleri arasında her yıl Orman 

Genel Müdürlüğünün göstereceği bir ormanlık alanda ya da Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin ve Ġlçe 

Belediyelerinin göstereceği yeĢil alanlarda Turuncu Bahçe ismiyle fidan dikilmesi ve bu alanlara verilen 

ismin anlamını ifade eden görsel anlatımın yerinde yapılması, Ģiddetle mücadeleye iliĢkin kamu 

spotlarına yer verilmesi, BM Genel Kurulu Kararlarına bu Ģekilde aynı zamanda çevreci bir yaklaĢımla 

yerel yönetim olarak katkı sağlanmasına Yazılı Önergenin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Çevre ve Sağlık – Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonları Raporu. (BüyükĢehir Belediyesi Meclis 

Üyeleri Nilay KÖKKILINÇ, Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Birgül SURAL ÜNER, Sıla ĠLGĠ 
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AKKAġ, Gamze Gül ÇAMUR, Sultan ĠPEKLĠ E.163947) 

 

 2. Ġzmir ili sınırları içerisinde yaĢayan vatandaĢlarımızın mal ve can güvenliğinin sağlanması, 

hayvanlardan insanlara geçebilecek hastalıkların önlenerek halk sağlığının korunması, hayvanlara iyi ve 

uygun muamele edilmesini temin etmek (hayvan refahının sağlanması), hayvanların acı, ıstırap ve eziyet 

çekmelerine karĢı en iyi Ģekilde korunmalarını, her türlü mağduriyetinin giderilmesini sağlamak, sokak 

hayvanlarının sağlık, üreme, denetimi, planlı kısırlaĢtırılması konu baĢlıklarında BüyükĢehir Belediyesi 

bünyesinde koordinasyon sağlanması amacıyla Sokak Hayvanları Koruma Komisyonu ÇalıĢma 

Önergesine yönelik Yazılı Önergenin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve                 

Bütçe – Sokak Hayvanlarını Koruma – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (BüyükĢehir Belediyesi 

Meclis Üyeleri Aybars YILDIRIM, Sıla ĠLGĠ AKKAġ, Raife KARABATAK, Bülent SÖZÜPEK, 

Ġbrahim Halil KILIÇ, Erol ÇOMAK, Fikret MISIRLI E.123219) 

 

 3. Ġzmir ili sınırları içerisinde öncelikle vatandaĢların sağlığını, emniyetini ve can güvenliğini korumak 

üzere sahipsiz sokak hayvanlarının hayvan refahı hayvan özgürlüğü ve hayvan hakları kapsamında 

korunması ile üreme popülasyonunun planlı kısırlaĢtırmayla kontrol altına alınması, kayıt sistemlerinin 

geliĢtirilmesi, rehabilitasyon, tedavi, sahiplendirme, yaĢam alanlarında insanlarla bir arada yaĢma 

becerilerinin geliĢtirilmesi kapsamında önergede belirtilen maddeler doğrultusunda çalıĢma yapılmasına 

yönelik Yazılı Önergenin; “İzmir Büyükşehir Belediyesi Hayvan Hakları Daire Başkanlığının kurulması 

ve anılan Daire Başkanlığının çalışma alanlarını yetki ve sorumluluklarını belirleyen İzmir Büyükşehir 

Belediyesi Hayvan Hakları Daire Başkanlığı Sokak Hayvanlarının Korunmasına Dair Uygulama 

Yönetmelik Taslağının kabulü” Ģeklindeki müĢterek görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Sokak Hayvanlarını Koruma - Çevre ve Sağlık – Kent Konseyi – Hukuk 

Komisyonları Raporu. (BüyükĢehir Belediyesi Meclis Üyeleri Aybars YILDIRIM, Sıla ĠLGĠ AKKAġ, 

Raife KARABATAK, Yahya YILDIZ, Ġbrahim Halil KILIÇ, Bülent SÖZÜPEK, Erol ÇOMAK, Fikret 

MISIRLI, Turgut PINAR. E.139371) 

 

 4. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Sosyal Projeler Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan “Sosyal Projeler 

Dairesi BaĢkanlığı ÇalıĢma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağı”nın oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Sosyal Projeler Dai.BĢk. E.273676) 

 

 5. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Satınalma Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan, “Satınalma Dairesi 

BaĢkanlığı ÇalıĢma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağı”nın oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Satınalma Dai.BĢk.E.7214)  

 

 6. Belediyemizce verilecek hizmetlerin aksamadan sorunsuz ve daha kısa sürede yerine getirilebilmesi 

amacıyla, mülkiyeti Bergama Belediyesine ait, Kadıköy Mahallesi, 42 no’lu parselde kayıtlı 10.800,00 

m² yüzölçümlü taĢınmazın, 356.400,00-TL bedel ile Belediyemiz adına devir edilmesi hususunun 

Belediyemizce verilecek hizmetlerin aksamadan sorunsuz ve daha kısa sürede yerine getirilebilmesi 

amacıyla, mülkiyeti Bergama Belediyesine ait, Kadıköy Mahallesi, 42 no’lu parselde kayıtlı 10.800,00 

m² yüzölçümlü taĢınmazın, 356.400,00-TL bedel ile Belediyemiz adına devir edilmesinin oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu. (Emlak 

Yön.Dai.BĢk.E.277848) 

 

 7. Ġzmir ili, Karabağlar ilçesi, Uzundere Mahallesi, 1131 no’lu (21 m²) parselde kayıtlı “Trafo Yeri” 

vasıflı taĢınmazın Belediyemiz ile GDZ Elektrik Dağıtım A.ġ. arasında yapılan önerge eki Protokol 

hükümleri doğrultusunda TEDAġ Genel Müdürlüğü adına bedelsiz devrinin yapılmasının oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Çevre ve Sağlık – Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu. (Emlak 

Yön.Dai.BĢk.E.260126) 

 

 8. Belediyemizin iĢtiraki olan Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Ege ġehir Planlaması Enerji ve Teknolojik 

ĠĢbirliği Merkezi Anonim ġirketinin 08/01/2021 tarihli Olağanüstü Genel Kurul Toplantısında alınan, 

Ģirket sermayesinin 36.618.000,00TL’den 23.776.156,00-TL nakdi, 58.223.844,00-TL ayni olmak üzere 

toplam 82.000.000,00-TL artırılarak 118.618.000,00-TL’ye çıkarılmasına kararı doğrultusunda Ege ġehir 
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Planlaması Enerji ve Teknolojik ĠĢbirliği Merkezi Anonim ġirketi içerisindeki sermaye payının 

korunabilmesi için, payına düĢen (%99,672505'ine tekabül eden) 81.731.454,27-TL’lik tutarın rüçhan 

hakkının kullanılarak 58.223.844,00-TL’sinin ayni sermaye olarak, 23.507.610,27-TL’sinin nakdi 

sermaye olarak karĢılanabilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – ġirketler 

Komisyonları Raporu. (ĠĢletme ve Des. Hiz.Dai.BĢk.E.9145) 

 

 IV. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

 V. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 VI. ÜÇÜNCÜ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

    

 

2. BÖLÜM 

2021 YILI OCAK AYI II. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

 

Tutanak No   : 97509404-301.04-1/2                                               Toplantı Tarihi   : 13/01/2021  

Toplantı Yeri : MithatpaĢa Caddesi, Mehmet Ali Akman Mahallesi           Toplantı Saati    : 18.00  

                          No:1087 Konak/ĠZMĠR 

                          (Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi) 

 

 

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Taner KAZANOĞLU, Serkan 

KALMAZ, Ġlhan DAL, Fikret AKTAġ, Mustafa ġafak BARAN, Bülent SÖZÜPEK, Ceyhan KAYHAN, 

Mustafa ĠDUĞ, Ġbrahim UlaĢ POLAT, Bahar GÜRSUL, Hüseyin ÜNAL, Yahya YILDIZ, Abdül 

BATUR, Ali Emrah KARAMUSTAFAOĞLU, ġamil Sinan AN, Erhan UZUNOĞLU, Cenap 

BÖRÜHAN, Asker GÜNEġ, Saadet ÇAĞLIN, Mustafa ÖZUSLU, Birgül SURAL ÜNER, Murat 

AYDIN, Nilüfer BAKOĞLU AġIK, Serdar SANDAL, Ġsmail SARI, YeĢim TEKOĞLU, Gamze Gül 

ÇAMUR, Ġrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, Selim Utku GÜMRÜKÇÜ, Sabahattin UÇAR, Ali Rıza 

KÖÇER, Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Ali GÜL, Deniz BEKTAġ, Ramazan Ġsmail UYGUR, Ömer 

ġENTÜRK, Özkan YILDIZ, Sıla Ġlgi AKKAġ, Sultan ĠPEKLĠ, Hasan ÜNAL, Ali YILMAZ, Çağlar 

GÜLEZ, Halil ARDA, Ġbrahim ÖZKARA, Necati KIRMAZ, Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Ġlhan 

ÖZKÖSE, Mehmet ERĠġ, Ufuk AYKOL, Özay KAPTAN, Mustafa GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, 

Rıdvan KARAKAYALI, Mehmet TÜRKMEN, Musa ÖZCAN, Halil ÇULHAOĞLU, Fatma 

ÇALKAYA, Mehmet Onur BaĢar ÜÇKAN, ġerif SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Murat CĠHAN, Seda 

ÖZTÜRE, Bülent KÖKLÜ, Ertan CERTEL, Onur YĠĞĠT, Dolunay BAYER, Ġbrahim Halil KILIÇ, 

Memet MALTEPE, Ayhan KAYA, Hüsniye YILDIRIM, Hasan KORKMAZ, Berkhan PARLAK, Sefer 

TOPÇU, Aybars YILDIRIM, Fayıka ÖNER, ġükrü SÜREROĞLU, Hasan UYSAL, RaĢit DĠRĠM, 

Hakan BARÇIN, Özdem Mustafa ĠNCE, Özan PARLAR, Nilay KÖKKILINÇ, Kazım ÇAM, Ahmet 

ĠNANLI, Feridun YILMAZLAR, Refik SÜREN, Ruhi SELEK, Ġlkay GĠRGĠN ERDOĞAN, Alpaslan 

BĠLEN, Mustafa SOLMAZ, Burçin Kevser TOURCHIAN, Ġsa NEZĠR, Fikret MISIRLI, Mustafa Alper 

GÜLDALI, Fırat EROĞLU, Selma KISA, Hakan YILDIZ, Hıdır ALPTEKĠN, Ahmet Uğur BARAN, 

Özgür HIZAL, Dilek YILDIZ, Hüsnü BOZTEPE, Özgür Erman ÇAĞLAR, Göksel DĠNÇER, ġevket 

HASIRCI, Murat ÖNCEL, Metin YAġAR, Okan BĠLDĠRĠCĠ, Çile ÖZKUL, AĢkın UYAR, AyĢegül 

DURAN TÜRKER, Ali AYYILDIZ, Mehmet PINAR, Erhan ÇALIġKAN, BarıĢ BÜKÜLMEZ, Semih 

YALIN, Erol ÇOMAK, Ümit CĠNGÖZ, Ġsmail EKEROĞLU, Ertuğrul AKGÜN, Sema YEġĠLÇĠMEN, 

Hakan ERTANE, Kemal SEVĠNÇ, Nezih ÖZUYAR, Sedat SARI, Salahattin ġAHĠN, Hakan ġĠMġEK, 

Eda KILIÇ, Turgut PINAR, Alpaslan KOPARAL, Osman MERT. 
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TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Erhan KILIÇ, Muhittin SELVĠTOPU, Cemil TUGAY, 

Mehmet Atilla BAYSAK, Menemen Belediye BaĢkan Vekili, Muharrem BAYRAKTAR, Ali BOR, 

Oğuzhan ÖZġAHĠN, Mustafa KAYALAR, Fatma EKĠCĠOĞLU, Gürsel RÜZGAR, Erkan ÖZKAN, 

Urla Belediye BaĢkan Vekili, Ġsmet ORHAN, Ali ENGĠN, Haydar GÜLTEKĠN, Adil KIRGÖZ, Ġsmail 

YETĠġKĠN, Muammer Ekrem ORAN, Filiz CERĠTOĞLU SENGEL, Nuri CAFEROĞLU, Fatih 

GÜRBÜZ, Raife KARABATAK, Fatih TAġTAN, Aydın PEHLĠVAN, Yusuf DEMĠRCĠOĞLU, Ali 

GÖNEN, Galip ATAR, Hakan KOġTU, Orçun ERSEZGĠN, AyĢegül ALTUĞ, Mümin BAYRAM, Saliha 

ÖZÇINAR, Uğur DEMĠREZEN, Sadık DOĞRUER, Ġlhan AVCI, Tarkan Fikret ÇALIK, Halil 

AKBULUT, Salih Atakan DURAN, Halil Doğukan EROĞLU, Cüneyt UMUTLU, Serkan ACAR, Nafiz 

KÜKLER. 

 

I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

BAġKAN: 2021 Yılı Ocak Ayı Toplantısı II. BirleĢimini açıyorum, Ģehrimize hayırlar getirmesini 

diliyorum.  

                                              

II. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar Gündemimizin II. BaĢlığı BaĢkanlık Makamınca Gündeme Eklenen 

Önergelerin GörüĢülmesi. Buyurun Nilay Hanım. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Evet. Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, Gündemler dağıtılmıĢ olduğu için madde numaraları okunarak 

oylanması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum, buyurun 1?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, 1, 2, 3, 4, 5. maddelerin doğrudan oylanmasını öneriyoruz. 

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 1, 2, 3, 4, 5 no’lu Önergelerin kabulünü 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 6?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Hukuk ve UlaĢım Komisyonları.  

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 6 no’lu Önergenin acil kaydıyla Hukuk ve 

UlaĢım Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 7? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 7, 8, 9, 10, 11 Hukuk Komisyonu. 

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 7, 8, 9, 10 ve 11 no’lu Önergelerin Hukuk 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 12? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Plan ve Bütçe - ġirketler Komisyonları.  

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 12 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe - ġirketler 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 13? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla ġirketler -  Plan ve Bütçe - Hukuk Komisyonları.  

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 13 no’lu Önergenin acil kaydıyla                             

ġirketler - Plan ve Bütçe - Hukuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 14? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Hukuk - Çevre ve Sağlık - Aile ve Çocuk Komisyonları.  

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 14 no’lu Önergenin acil kaydıyla                            

Hukuk - Çevre ve Sağlık - Aile ve Çocuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 15? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Hukuk – Plan ve Bütçe – Sosyal Hizmetler – Göç ve                   

Uyum -  Engelsiz Ġzmir Komisyonları.  

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 15 no’lu Önergenin acil kaydıyla Hukuk – Plan 

ve Bütçe – Göç ve Uyum – Sosyal Hizmetler – Engelsiz Ġzmir Komisyonlarına havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 16? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe – Deprem ve Afet Komisyonları.  

BAġKAN: Hakan Bey?  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan Eğitimi de ekleyebilir miyiz? 
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BAġKAN: Ekleriz. Salahattin Bey? Kemal Bey?  Değerli ArkadaĢlar 16 no’lu Önergenin Plan ve 

Bütçe – Deprem ve Afet – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarına havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 17? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu.  

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 17 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 18? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür ve Gençlik ve Spor Komisyonları.  

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 18 no’lu Önergenin Ġmar ve                             

Bayındırlık - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 19? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonları.  

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 19 no’lu Önergenin Ġmar ve                           

Bayındırlık - Hukuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 20? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu.  

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 20 no’lu Önergenin acil kaydıyla Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 21? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonları. 

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 21 no’lu Önergenin Ġmar ve                               

Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 22? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık- Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları. 

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 22 no’lu Önergenin Ġmar ve                               

Bayındırlık- Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

 

III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: III numaralı baĢlığımız, buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 1. madde Komisyonlardan oybirliği ile gelmiĢ, geldiği Ģekliyle oylansın.   

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 1 no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan 

geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, teĢekkür ediyorum buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım 2 ve 3. madde de yer alan konular, aynı zamanda Pazartesi 

günkü Mecliste bir Önerge daha verilmiĢti sokak hayvanlarıyla ilgili. Hukuk Komisyonu da bir 

Önergeyi görmediğinden dolayı 2 ve 3. maddenin Hukuk Komisyonuna iadesini öneriyoruz.    

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? Değerli ArkadaĢlar… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bu konuda ilgili söz almak isteyen bir arkadaĢımız… 

BAġKAN: Vereceğim, vereceğim, önce oylayacağım onda sonra size vereceğim. 2 ve 3 no’lu 

Komisyon Raporlarının Hukuk Komisyonuna iadesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Aybars Bey, Komisyonda görev alan arkadaĢımız 

buyursunlar. 

AYBARS YILDIRIM: Sayın BaĢkan’ım, teĢekkür ederim. Bu Gündem konusu maddede belirtildiği 

üzere biz Sokak Hayvanları Koruma Komisyonu olarak yaklaĢık 1 yıldan beri sistemli ve uzun bir 

çalıĢma yürüttük. Özellikle sizden BaĢkanlıktan gelen bir öneri üzerine Sokak Hayvanlarını Koruma 

Komisyonu olarak, bildiğimiz kadarıyla Meclis süresince ve tarihinde ilk defa bir Yönetmelik 

hazırlayarak bunu Meclisimize sunmuĢ bulunuyoruz. Konu çok hassas, hepimizin kanayan yarası. 

Sokaktaki canlar, onlara duyulan tepkiler, onların da bu tepkiler sonucunda ezilmeleri ve bunlara bağlı 

olarak da bizim ihtiyaç duyduğumuz bazı Yönetmelik maddeleri… Bu süreçte çevre ilçelerdeki ve bizim 

Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi bünyesindeki bakımevleri, barınaklar ve onlara bağlı kuruluĢlarla ilgili 

ciddi bir çalıĢma sergiledik. Ġklim DeğiĢikliği ve Çevre Koruma Kontrol Daire BaĢkanlığına bağlı olarak 

Veteriner Hizmetleri ġube Müdürlüğünün yürüttüğü uzun bir çalıĢma programı hakkında da detaylı bilgi 
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sahibi olduk. Öncelikle Veteriner ĠĢleri Müdürlüğünün 111 tane personeli var ve bu personelin IĢıkkent, 

Seyrek Bakımevleri, Fuar Küçük Hayvan Polikliniği ve Acil Müdahale Birimi olmak üzere dört tane 

Ģefliği var artık. Bunun dıĢında da 7 tane hizmet birimi kuruldu bizim BüyükĢehir Belediyesi 

bünyesinde. Bunlar; Torbalı, KemalpaĢa, Foça, ÖdemiĢ, Dikili, Urla ve Seferihisar’da olmak üzere ve 

bu birimler 19 ilçeye hizmet veriyorlar. Bizim 2017 yılında bir ekiple baĢlayan bu çalıĢma, 2019’da iki 

ekip, arkasından 8 Ekim’de baĢlayan çalıĢma 21 Hekim, 2 Veteriner Teknikeri, 25 tane Bakım Görevlisi 

ve 5 tane ġoförle kat ve kat artmıĢ durumda. Bunun dıĢında 2 tane nakil aracı aldık, almıĢtık. Bunun 

üzerine 7 tane daha aldık, BüyükĢehir Belediyesi olarak. Aynı zamanda 2 tane taĢıma karavanı aldık ve     

1 adet daha acil müdahale aracını da ekibimize kattık. Ve ardından da geçtiğimiz aylarda Gökdere 

Köpek Rehabilitasyon ve Sahiplendirme Merkezinde 1500 tane köpek, 16 tane buna bağlı barınak,                 

4 tane hizmet binası, bağlanacak olan, 2021 Temmuz’undan sonra da ek barınaklar ile yaklaĢık 3000 

köpek kapasiteli bir rehabilitasyon merkezine sahip olacağız. Ve burada biz BüyükĢehir’in böyle önemli 

bir konuda yaklaĢık 21 milyon liralık bir yatırım yaparak, bu sürece büyük bir katkıda bulunduğunu ve 

bulunacağını görüyoruz. 2020 yılında da yaklaĢık 10.000 tane kısırlaĢtırma operasyonu yapılmıĢ. 

30.000’e yakın muayene ve 10.000’in üzerinde yine acil müdahale yapılmıĢ. Fakat yine de bu 

Yönetmelik kapsamında, hazırladığımız ve önerdiğimiz Yönetmelik kapsamında veya yürüttüğümüz 

çalıĢma kapsamında çok daha fazlasına ihtiyaç duyduğumuz da bir gerçek. Biz bu çalıĢmayı BüyükĢehir 

Belediyemizden bekliyor, baĢarılarınızın gerçekten takdirle karĢılayıp devamını diliyoruz, sizlere bu 

hizmetlerinizden dolayı da teĢekkür ediyoruz, beraber çalıĢtığımız Komisyon Üyesi arkadaĢlarımız da 

uyum içerisinde… Sizlerle bundan dolayı da, uyum içinde çalıĢmamızdan dolayı da gurur duyuyoruz, 

teĢekkür ediyoruz, sağ olun. 

BAġKAN: Evet bende bütün Komisyon Üyesi ArkadaĢlarıma… Fikret Bey buyurun. 

FĠKRET MISIRLI: Sayın BaĢkan, Sayın Divan, Değerli Meclis Üyeleri, Sevgili Bürokratlarımız, 

Değerli Basınımız hepinize iyi akĢamlar diliyorum. Ben de Komisyon Üyesi olarak söz aldım, tabii bu 

arada bizim Komisyon BaĢkanımızı düzeltmek için de bu sözü almıĢ bulunuyorum. Komisyonun 

kurulmasının özellikle ilk Önergesini ben verdim. Bununla ilgili olarak tabii ki bu iĢin siyaset yok ve 

bununla ilgili olarak sokak hayvanlarının siyasi bir partiyi tercih edecek durumları yok. Ancak bir Daire 

BaĢkanlığı kurulması için biz Komisyon Üyesi olarak üç arkadaĢımız, AK Parti Grubu olarak bununla 

ilgili çok ciddi bir çalıĢma yaptık ki, sizlere de bunu sunduk. Sizin de olurunuzla biz bunu Komisyonda 

bir Daire BaĢkanlığına dönüĢmesi noktasında bir sonuç bildirdiler ve arkadaĢlarımızla da oybirliği ile 

getirdik. Bu konuda sizin Ģahsınıza ayrıca teĢekkür ediyorum, sadece bu bir BaĢkanlık makamınca gelen 

bir konu değildir, tamamen Komisyon Üyelerinin birlikte çalıĢmasının ortaya koyduğu bir sonuçtur. 

Sayın BaĢkan’ım, söz almıĢken kısaca da buraya niye geldiğimizde ilgili olarak, özellikle bu Sokak 

Hayvanları Komisyonumuzdaki önemli konuların sonucunun Daire BaĢkanlığına dönüĢmesinin en 

büyük sebebi de Ģu; malum bizim Ġzmir’de Ģu an yaklaĢık 8 tane ilçemizde bir barınağımız yok. Var olan 

kapasiteye baktığın zaman da zaten toplamda 7500-8000 tane hayvana hitap edebilecek bir barınak 

topluluğundan bahsediyoruz. ġimdi böyle baktığın zaman, Ġzmir’in bugünkü Dünya Sağlık Örgütünün 

yapmıĢ olduğu bir puanlamaya göre diyeyim, Ġzmir’de bugün için 400.000’in üzerinde sokak köpeği 

olduğu tahmin ediliyor, tabii bunları saymak mümkün değil. Ancak bununla birlikte, bizim                             

944 kilometrekarelik Ġzmir’in yaĢam alanlarında kilometrekareye düĢen insan sayısı 240 kiĢi. Sokak 

hayvanları ise bu kilometrekarede 22 kiĢiyi kapsıyor. Yani sonuçta her 10 kiĢiye bir tane sokak hayvanı 

düĢüyor. ġimdi bunların üreme ve çoğalmalarına baktığın zaman ki, bunun birçok yerlerde farklı 

sonuçlar alıyoruz ama bir çift sokak hayvanının 6 yıl sonra 30.000 hayvan seviyesine ulaĢması mümkün. 

ġimdi biz, önümüzde biliyorsunuz 5199 sayılı bir Kanun var, ki bu yılın ilk çeyreğinde çıkacak. Bütün 

siyasi partilerin de desteğini alan bir Kanun olacak, ki Meclisimizde de zaten biz de aynısının 

paralelinde böyle bir karar aldık. Biz bu 5199 sayılı Kanunda çıkacak olan Yerel Yönetimlere de atıfta 

bulunulan ilkeleri ve bununla ilgili Kanun maddelerini de birleĢtirerek, biz bu Yönetmeliği hazırladık ve 

bir Daire BaĢkanlığının kurulması ve 30 ilçeyle de ortak Protokol yapılarak belki de bunu birlikte 

çözebileceğimiz, bütün ilçelerin de içinde katkısı olması gerektiği hale getirdik. Ve bunun için tabii ki en 

önemlisi, burada mutlaka beraberinde bizim ilave etmek zorunda kaldığımız, olması gereken diyelim ki; 

iĢte sokak hayvanları dernekleri, iĢte aktivistleri de bunun içerisine alacak bir, geniĢ yelpazede bir 

Önergemiz oldu. Bununla ilgili umuyorum ki, bunun sonuçlarını önümüzdeki günlerde hayata 

geçirirsek, Ġzmir olaraktan biz bu sorunun çok daha fazla ileriye dönük tedbirini almıĢ olacağız. Çünkü 

bugün Amerika’da 190 milyon tane köpek var ve bunların her yıl 3 milyon tanesi öldürülüyor. Aynı 
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Ģekilde Avrupa’da 160 milyon tane köpek var ve bunların da Ģayet ilk 5 gün içerisinde sahiplenen 

çıkmazsa, bu hayvanları daha sonrasında iĢte bir Ģekilde ötenazi ediyorlar. Yani ülkemizin bu duruma 

gelmemesi ve bugünkü hayvan hakları bakımından da baktığımız için bunu çok önemsiyorum. Ben tüm 

Meclisimizdeki Komisyonlarda buna görüĢüyle olur veren, bütün Meclis Üyelerine ve Ģahsınıza çok 

teĢekkür ediyorum BaĢkan’ım, teĢekkürler.  

BAġKAN: Ben teĢekkür ediyorum buyurun.  

EROL ÇOMAK: Sayın BaĢkan’ım, Kıymetli Meclis Üyelerim öncelikle sizleri saygıyla selamlıyorum. 

Sokak Hayvanları Komisyonu olarak uzun süren bir çalıĢma sonucunda, bütün Komisyon Üyesi 

arkadaĢlarımızın oybirliği ile bir Yönetmelik hazırladık. Bu Yönetmeliği hazırlarken yola çıktığımızda 

temel gayemiz, temel amacımız; sokak hayvanlarının refahı, sokak hayvanlarının rehabilitasyonu ve 

sağlıklı bir Ģekilde toplumda insanlarımız ile birlikte yaĢayabilecekleri bir ortamın geliĢtirilmesiydi.               

Bu anlamda yaptığımız çalıĢmaların özetinde öncelikle Ģunun hassasiyetle yapılması gerektiği 

inancındayım; özellikle gezici polikliniklerin ve gezici kliniklerin aktif bir Ģekilde çalıĢarak, her 

ilçemizde belli sürede kalarak ilimiz ve ilçelerimizdeki sokak hayvanlarının kısırlaĢtırılması konusunda 

ciddi bir çalıĢtırma yapılması ve bu kısırlaĢtırmanın da temel amacının, ilimizdeki sokak hayvanlarının 

popülasyonunun ve üremesinin kontrol altında tutulması olmalıdır. Bununla birlikte buradaki hedefimiz 

%90’lara ulaĢır ise eğer, Ġzmir ilimizin ve ilçelerimizin tamamında kontrollü bir Ģekilde, sokak 

hayvanlarını kontrolümüz altına almıĢ oluruz ve sokak hayvanlarından insanlara geçen birçok zorlu 

hastalıkların da önüne geçmiĢ oluruz. Yine bu anlamda ilimiz ve ilçelerimizde kaza ve kaza anında 

sokak hayvanlarının karıĢtığı bir kaza anında, eğer acil ambulans uygulama sistemini de devreye 

koyabilirsek, yine böyle bir durumda anında yaralanan ve kaza geçiren bu hayvanımıza anında acil 

müdahale ederek sağlıklı bir Ģekilde yaĢama dönmesini sağlayabiliriz. Bütün bu Yönetmeliğin 

kapsamında geniĢ geniĢ bir Yönetmeliği maddeler halinde hazırladık ama buradaki esas konuların 

baĢında yine toplumumuzda bu sokak hayvanlarının bakım ve rehabilitasyon merkezlerinde, özellikle 

yeni nesile, gençlerimize sokak hayvanlarını ve hayvan sevgisini aĢılayacak programlar ve etkinlikler 

düzenleyerek yeni nesil gençlerimize hayvan sevgisini aĢılamaya yönelik çalıĢmalar yapabilmeliyiz. 

Tabii bu hazırladığımız Yönetmeliklerin tamamının bir Daire BaĢkanlığı çatısı altında koordineli bir 

Ģekilde yönetildiğinde çok baĢarılı olacağına inanıyorum ve Komisyon olarak bu Yönetmeliği 

hazırlarken esas hedefimizin, esas amacımızın toplumda sağlıklı bireyler yetiĢtirmek, toplumda insan ve 

hayvan sevgisi olan bireyler yetiĢtirmek ve sağlıklı nesillerin, sağlıklı nesillerin yetiĢmesinde de hayvan 

sevgisiyle birlikte bir bütün halinde bir program yapabilmeyi hedefledik, saygılar sunuyorum, teĢekkür 

ederim. 

BAġKAN: Evet, ben de teĢekkür ediyorum. Değerli ArkadaĢlar, Belediye BaĢkanı adaylığı sırasında 

aslında ben de söylemeye çalıĢmıĢtım; “Ben sadece bana oy verenlerin değil, flamingoların da, 

hayvanların da BaĢkanı olmak istiyorum.” diye. Gerçekten bugün Mecliste gördüğümüz bu tablo ortak, 

bu konuda bir çalıĢma iradesi ve aylardır sürdürdükleri bu son derece değerli çalıĢma için hepinize tüm 

Komisyon Üyelerimize ayrı ayrı teĢekkür ediyorum. Gerçekten BüyükĢehir Belediyesinin bu konudaki 

hizmet çıtasını yükseltecek bir çalıĢma olacak bu, sonuçlandığında. Hem yeni bir yol haritası tarif 

edecek, hem de bu konudaki eksikliklerin, aksaklıkların giderilmesine imkân verecek, hem de diliyorum 

ki Türkiye’ye ilham verecek, örnek olacak bir çalıĢma. O nedenle bütün arkadaĢlarıma teĢekkür 

ediyorum ve kutluyorum. Daire BaĢkanlığıyla ilgili Hukuk Komisyonunun bir çalıĢma yapması 

gerektiği için gönderdik çünkü Daire BaĢkanlığı dediğiniz baĢka bir hukuki mevzuat gerektiriyor. ĠĢte 

bunun bütçesi, aracı, gereci kadrosu ve benzeri düzenlemeler gerektiriyor. Onlar da incelensin ki, 

ayakları yere basan bir sonuca ulaĢılsın. Ben tekrar çok teĢekkür ediyorum. Devam ediyorum                 

Gündeme, 5? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: BaĢkan’ım 4? 

BAġKAN: Pardon affedersiniz 4? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 4, 5, 6, 7 ve 8. maddeler Komisyonlardan oybirliği ile gelmiĢ, geldiği 

Ģekilde oylansın. 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, 4’le ilgili bir söz almak istiyoruz. 

BAġKAN: Buyurun efendim. 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, 4. maddemiz Sosyal Projeler Daire BaĢkanlığının Yönetmeliği ile 

ilgili. Oybirliği ile geçti, zaten o irademiz devam ediyor. Ancak biraz önce nasıl sokak hayvanlarının 

durumunu tartıĢıp, bir Daire BaĢkanlığı gündeme geldi çünkü ciddi bir kent sorunu haline geldi. Burada 
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beĢinci maddesinde görev ve tanımlar içerisinde mülteciler sadece bir ve/veya tanımı içerisinde geçiyor 

ama Ġzmir’de artık 150.000’in üzerinde mültecimiz var. Doğal olarak, AK Parti Grubu olarak Ģöyle; 

ilerleyen günlerde Sosyal Projeler Daire BaĢkanlığımız değerlendirirse çünkü Yönetmeliğin diğer 

maddelerine baktığımızda biz bugün burada Kent ve Adalet, EĢitlik Müdürlüğünü kurmak için bu 

Yönetmeliği düzenledik ama artık mülteciler için de, göçmenler için de bir özel çalıĢma alanı ihtiyaç 

duyma durumu geliyor ki, bugün 15. maddeyi de aynı Ģekilde engelli mülteciler için Komisyonlara 

yolladık. Bizim bu konuda eksik gördüğümüz bir taraf olarak bunu özellikle Grup adına belirtmek için 

söz aldım. Daire BaĢkanlığımız bunu bir temenni ya da bir dilek olarak da kabul edebilirler ama 

ilerleyen günlerde en azından daha net tanımlarla, onlara yönelik bir çalıĢma yürütecek bir birimin 

Belediyemizde hazır olmasında fayda olduğunu düĢünüyoruz, bunun için söz almıĢtım, teĢekkür 

ediyorum. 

BAġKAN: Ben teĢekkür ediyorum. Evet, 4? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, Tüm Komisyon Raporları oybirliği ile geçmiĢ, geldiği 

Ģekliyle oylansın. 

BAġKAN: Evet, Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 4, 5, 6, 7 ve 8 no’lu Komisyon 

Raporlarının Komisyonlarından geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Gündem DıĢı KonuĢma Talebi? Yok 

zannediyorum. 

FĠKRET MISIRLI: BaĢkan’ım 8. maddeyle ilgili bir açıklama yapılacağı söylenmiĢti. Bununla ilgili 

olaraktan bu 8. maddede… 

BAġKAN: Evet. 

FĠKRET MISIRLI: Bu oybirliğini biz buna istinaden vermiĢtik. Ancak bu açıklama yapılmayacak 

anladığım kadarıyla bu 8. maddede. 

BAġKAN: Yok, açıklama yapabiliriz. Nedir konu? 

FĠKRET MISIRLI: Konu bu bizim, bir Ģirketimize verdiğimiz bir arsamız var. 

BAġKAN: Evet. 

FĠKRET MISIRLI: Ve bu arsanın daha sonraki aĢamalarında ne yapılacağı… Konutsa kaç konut? Ve 

bununla ilgili olarak bir ihale süreci yaĢanacaksa veya kime yönelik yapılacağına yönelik ya sizin 

ağzınızdan ya da birisinin ağzından bu konuyla ilgili bir açıklama istedik çünkü burada bir Protokol yok 

ve ne yapılacağını bilmediğimiz için Komisyonda biz bunu tartıĢtığımızda Mecliste dedik bakalım… 

BAġKAN: Anladım. 

FĠKRET MISIRLI: “Ona göre karar veririz.” demiĢtik, teĢekkür ederim. 

BAġKAN: Ben teĢekkür ediyorum. Kentsel dönüĢüm tabii ki yani konut yapılacak. O nedenle baĢka bir 

amaç söz konusu değil zaten. Konut yapılacak… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Tabii tabii. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Tabii tabii…  Erhan Bey buyurun.  

ERHAN ÇALIġKAN: Sayın BaĢkan’ım, konut yapılacağını evet siz zaten daha önce de söylemiĢtiniz. 

“Bu Ģirketi faal hale getireceğiz, çalıĢtıracağız.” demiĢtiniz. 

BAġKAN: Evet. 

ERHAN ÇALIġKAN: Ancak Ģimdi burada yapılacak çok ciddi, büyük 400 milyon liraları,                          

500 milyonları bulacak 700 civarında konut yapılabilecek bir araziyi devrediyoruz. 

BAġKAN: Evet. 

ERHAN ÇALIġKAN: Biz Sayın Genel Müdürümüzden Ģunu öğrenmek istemiĢtik, Komisyonda. 

Dedik ki buranın… Yani prensipleriniz nedir? Bugün belki oturtturulmamıĢtır, bir hazırlık çalıĢması 

vardır. Ama siz burada evi olmayan Ġzmirliye sosyal konut mu yapacaksınız? Yoksa villa projesi mi 

düzenleyeceksiniz? Kat karĢılığı mı vereceksiniz? Bunları bize bir sunum olarak anlatırsanız… 

BAġKAN: Tabii tabii. 

ERHAN ÇALIġKAN: “Biz buna karĢı değiliz.” demiĢtik. 

BAġKAN: Anladım. 

ERHAN ÇALIġKAN: Komisyonda da arkadaĢlarımız size ileteceklerdi. Burada bize bilgi verilirse, biz 

buna… 

BAġKAN: Tabii. 

ERHAN ÇALIġKAN: Tabii ki hep beraber oybirliği demiĢtik. 

BAġKAN: Tamam. 
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ERHAN ÇALIġKAN: Cuma günü bununla ilgili bir sunum yaparlarsa çok memnun oluruz, kısa bir 

sunum. 

BAġKAN: Olabilir ama galiba Mustafa Bey bu konuyla ilgili bir açıklama yapacak. BaĢka sorunuz 

varsa? 

ERHAN ÇALIġKAN: Peki, yok bununla ilgiliydi. 

BAġKAN: TeĢekkür ederim. 

MUSTAFA ÖZUSLU: BaĢkan’ım, arkadaĢlarımızın istediği bilgi notu bende var, isterseniz Meclis de 

uygun görürse, siz de uygun görürseniz bunu anlatalım.  

BAġKAN: Buyurun. 

MUSTAFA ÖZUSLU: Mülkiyeti Ġzmir BüyükĢehir Belediyesine ait; Çiğli ilçesi, Küçükçiğli 1056 ada, 

1 parsel 35595 metrekare ile 1061 ada, 1 parsel 18369 metrekare taĢınmazların Belediyemiz Ģirketi olan 

Ege ġehir Planlaması A.ġ’ye Toplu Konut Yapımı için değerlendirilmesi amacıyla ayni sermaye olarak 

aktarımı Gündemimizde. Ġmar planında sosyal konut alanı olarak kalan taĢınmazlar E=max:1,40’a göre 

yapılaĢacaktır. Bu taĢınmazların ayni sermaye değerinin tespiti için Belediyemiz tarafından Ġzmir                

3. Asliye Hukuk Mahkemesi nezdinde dava açıldı. Mahkeme tarafından atanan BilirkiĢi Heyeti 

tarafından verilen ilk raporlarda taĢınmazların toplam değeri 40 milyon 773 bin TL olarak belirlenmiĢti. 

Emlak Yönetimi Daire BaĢkanlığımız belirlenen değerin düĢük olduğu kanaatiyle yeniden 

değerlendirilmesini istemiĢtir. Mahkeme yeniden değerlendirmesi için BilirkiĢi Heyetini tekrar 

görevlendirmiĢ ve BilirkiĢi Heyeti Ek Rapor düzenleyerek taĢınmazlar için 58 milyon 223 bin 844 TL 

ayni sermaye değeri belirlemiĢtir. Ġmar planında yer aldığı Ģekliyle bu alanda Ege ġehir Planlaması A.ġ 

tarafından toplu konut yapılması için çalıĢmalar baĢlatılacaktır. Belediyemiz ile bağlı kuruluĢ ve 

Ģirketlerimizin çalıĢanları bir yapı kooperatifi kurarak, toplu konut için bizden talepleri oldu. Kooperatif 

üye kabulü yaparken herhangi bir konutu olmama, evliyse eĢlere ait konuta sahip olmaması koĢulunu 

koymuĢ. Dolayısıyla konut sahibi olmayan çalıĢanlara yönelik kooperatifle mevzuata uygun olarak, bu 

alanlarda konut üretimi planlıyoruz. Kooperatif ön kayıt yaparak talepleri toplamaya baĢlamıĢ ve Ģu ana 

kadar Belediyemiz ile bağlı kuruluĢ ve Ģirketlerimizin çalıĢanlarından 550 kiĢi kooperatife ön kayıt 

yaptırmıĢ bulunuyor. Ege ġehir Planlaması A.ġ’ne ayni sermaye olarak aktarmayı Gündeme aldığımız 

taĢınmazlar üzerinden mahkeme tarafından atanan BilirkiĢi Heyetinin saptamasına göre yaklaĢık olarak 

91 bin 332 metrekare inĢaat yapımı mümkün görünmektedir. Bu verilere göre yaklaĢık 720 ile 780 adet 

arasında konut öngörülmektedir. Meclisimizin kabulü halinde Ege ġehir Planlama A.ġ tarafından hızlı 

proje süreci baĢlatılacak olup, mevzuatlarımız çerçevesinde Belediye çalıĢanları kooperatif ile yapım 

sürecini yürütecektir. Ġzmir’deki konut stoğunu yenilemeye ve kent ekonomisinde hareketliliğe, konut 

piyasasına denge oluĢturmaya da katkı sunacak, konut sahibi olmayan çalıĢanlarımızı konut edindirecek 

bu giriĢimin Ġzmir için iyi olacağını düĢünüyoruz. TeĢekkür ederim. 

BAġKAN: Evet, ben teĢekkür ederim. Erhan Bey buyurun. 

ERHAN ÇALIġKAN: Sayın BaĢkan, Komisyonda biz bir türlü bu açıklamayı alamamıĢtık. Neden 

alamadığımızı Ģimdi iyice anlıyoruz. Biz burada, bu araziye aslında Belediye çalıĢanlarımıza bir 

kooperatif kuruyoruz. 550 kiĢi, eğer 750 kiĢi müracaat ederse zaten vatandaĢa, Ġzmirliye bir Ģey 

kalmayacak. Biz bu araziyi Ģirketimiz üzerinden Belediye çalıĢanlarımıza… Evet, belirli kriterler 

koyacağınız malum, Belediye çalıĢanlarımıza bir kooperatif kurulacak ve bununla yürüyeceğini Ģimdi 

öğrenmiĢ oluyoruz. Eğer biz bunu o gün öğrenmiĢ olsaydık zaten buna biz Komisyonda da evet oyu 

kullanmayacağımızı da söylemiĢtik. 

BAġKAN: Ama burada değiĢtirebilirsiniz oyunuzu. 

ERHAN ÇALIġKAN: Sizden ricam Sayın BaĢkan’ım, bunu bir kere daha söylüyorum ve söylemekten 

de bıkmayacağım, her seferinde hatırlatacağım. Komisyon Toplantıları ilgili Bürokratların bu 

açıklamaları bize net ya da Bürokratlar… Komisyona bilgi notu mu gelecek? Nasıl usul ve esasları… 

Bir Yönergemiz, Yönetmeliğimiz olmadığı için, Yönetmeliğe uygun bir çalıĢma Yönergemiz olsa biz 

bunları burada beklemeyeceğimizi bir daha söylüyorum. ġimdi biz oylama yapıyoruz bitiyor ve bilgiyi 

alıyoruz. Bunun doğru olmadığını düĢünüyorum, takdirinize bırakıyorum BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Anladım. Değerli ArkadaĢlar bu konudaki hassasiyeti her zaman ben de önemsiyorum ve 

Bürokrat arkadaĢlarımıza da her vesileyle bununla ilgili ricada bulunuyoruz. Fakat hayatın akıĢının hızı 

nedeniyle bazen böyle tablolar yaĢanabiliyor yoksa sizden bir Ģey gizlemek, saklamak gibi bir art niyet 

hiç kimsenin olamaz. Ama ben burada çok açık söyleyeyim. Tabii ki burada özgür iradeniz vardır, eksik 

bilgi nedeniyle kabul oyu vermiĢ olduğunuzu düĢünüyorsanız tabii ki değiĢtirebilirsiniz, bu konudaki 
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iradenizi. Ben de bu konuyu sizin takdirinize bırakıyorum. Değerli ArkadaĢlar, 8 numaralı Komisyon 

Raporunu ayrıca oyluyorum, oylarınıza sunuyorum. Komisyondan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

 

IV. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

BAġKAN: Gündem DıĢı KonuĢma Talebi olmadığını görüyorum. Buyurun.  

NEZĠH ÖZUYAR: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri hepinizi saygıyla selamlıyorum. Malumunuz 

sizin önderliğinizde Kozak Çamavlu Merası iyi bir Ģekle kavuĢtu ve onunla ilgili çalıĢmalar devam 

ediyor. Fakat bizim Alibeyli’de de iki tane mera var. Yerinde tespit yaptık. Bunların da bir kısmı 

ormanda sadece BüyükĢehir Belediyesinin sorumluluğunda olmadığını da biliyoruz. Eğer bu konuda 

koordinasyon ve yürütmeyle ilgili bir desteği olursa BüyükĢehir Belediyesinin Çamavlu’da olduğu gibi 

müteĢekkir olacağız, saygılar sunarım.  

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. Değerli ArkadaĢlar, ben üç küçük notla tamamlayayım. Birincisi Rıdvan 

BaĢkanımıza geçmiĢ olsun diyorum, dün servis aracı devrilmiĢti. Az önce buradaydı Rıdvan BaĢkan, Ģu 

anda görmüyorum. Çok Ģükür ki, vahim bir Ģey olmadan ucuz atlatıldı. Ġkincisi; Ġzmir’de toplu ulaĢımda 

HES uygulamasına geçtik çok büyük aksamalar olabileceği kaygısını taĢıyorduk, çok Ģükür ki o da tıkır 

tıkır iĢliyor. Yani, çok büyük bir oranda baĢarıyla yürütüldüğünü söyleyebilirim. O nedenle hem 

ESHOT’a, hem Valiliğimize birlikte yaptıkları çalıĢmalar nedeniyle teĢekkür ediyorum. Son olarak 

dünkü yağmur hakikaten çok büyük bir felakete yol açtı. 212 iĢ yeri ve hane su baskınıyla yüz yüze 

kaldı. Biz sabaha kadar ekiplerimizle burada hem hasarı tespit etmeye yönelik, hem de yaratılan 

mağduriyetleri gidermeye yönelik çalıĢtık. Buradan Ģunu aktarmak istiyorum ki, bu bize ihbarla gelen, 

bizim arkadaĢlarımızın yaptığı tespitler. Sizlerin eğer varsa mağduriyeti olduğunu bildiğiniz 

vatandaĢlarımız kendi ilçelerinizde, kendi mahallelerinizde onları lütfen paylaĢın. Hiçbir vatandaĢımızı 

mağdur etmek istemiyoruz. Maddi destek, eĢya desteği her türlü destekle yanlarında olacağız. Ben bu 

konuda evet… BaĢka bir Gündem DıĢı KonuĢma Talebi olmadığına göre? 

 

V. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ  

BAġKAN: Toplantıya Katılamayan Meclis Üyelerimizin mazeretlerinin kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

 

VI. ÜÇÜNCÜ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, bir sonraki Meclisimiz 15 Ocak Cuma saat: 18.00. 

HÜSNÜ BOZTEPE: BaĢkan’ım onu 15.00 yapsak… ġey 15.00 diyorum pardon 17.00. 

BAġKAN: ArkadaĢlar… Efendim? 

HÜSNÜ BOZTEPE: 17.00 daha uygun sokağa çıkma yasağı da varya... (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) 

HAKAN ġĠMġEK: Sokağa çıkma yasağı… 

BAġKAN: Yani bunu konuĢtuk arkadaĢlarla da ama…  

HAKAN ġĠMġEK: 18.00 uygundur, dönüĢ trafiği çok yoğun oluyor BaĢkan yani 18.00 uygun diyelim.  

BAġKAN: Evet, yani bir de iĢ saatiyle çok Ģey olsun istenmiyor. ArkadaĢların mesai, iĢ nedeniyle de 

talepleri var. 18.00 olarak tutuyoruz. Evet, teĢekkür ediyorum. 

 

 

 

                                                                                                                 Mustafa Tunç SOYER 

                                                                                                                       Meclis BaĢkanı    
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